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Vragen van de leden De Krom,
Teeven, Griffith en Weekers (allen
VVD) aan de ministers voor Wonen,
Wijken en Integratie, van Justitie en
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over problemen
met criminele jongeren in Roermond.
(Ingezonden 9 oktober 2009)

1
Kent u het bericht «Roermond treedt
keihard op tegen straatterreur»?1

2
Kunt u uiteenzetten wat er nu precies
in Roermond – in het bijzonder in de
wijken Donderberg, Herten en
Maasniel – aan de hand is? Kunt u de
omvang schetsen van de
problematiek met criminele jongeren
in die wijken, de aard en schaal van
de criminele c.q. overlastgevende
activiteiten, en welke gevolgen dat
heeft voor de bewoners?

3
Is het bericht in De Telegraaf2 waar
dat «het voor het grootste deel om
Marokkaanse raddraaiers» gaat? Zo
ja, hoe beoordeelt u deze problemen
in het licht van uw
«Marokkanenbrief»? Deelt u de
mening dat er van de maatregelen
zoals aangekondigd in die brief in
ieder geval in Roermond, maar ook in
andere steden, in de praktijk nog niet
veel te merken is? Zo nee, kunt u dat
motiveren? Zo ja, welke maatregelen
gaat u nemen om dat op korte termijn
te veranderen?

4
Deelt u de mening van de politie dat
er sprake is van «onevenredige zware
druk»op het korps in Roermond? Zo
nee, waarom niet? Zo ja, wat bent u
van plan daaraan te doen? Is de
politiesterkte naar uw mening
zodanig dat de politie kan worden
geacht effectief en adequaat op te
reden? Kunt u dat motiveren? Zo nee,
wat gaat u daaraan doen?

5
Zijn de gebeurtenissen in Roermond
voor u aanleiding om de
aangekondigde bezuinigingen op de
politie alsnog ongedaan te maken?
Zo nee, waarom niet?

6
Is het waar dat een aantal jongeren
inmiddels is veroordeeld, maar dat
een aantal straatovervallen en
mishandelingen niet is opgelost? Zo
ja, om hoeveel zaken gaat het, hoe
kan dat en wat bent u van plan
daaraan te doen c.q. dit in de
toekomst te voorkomen?

7
Wat heeft het bezoek van de minister
van Justitie van 6 augustus jl. aan de
gemeente Roermond in het kader van
het Programma Veiligheid concreet
opgeleverd? Is de criminaliteit c.q. de
overlast in de betreffende wijken
daarna aantoonbaar afgenomen?
Waarom niet? Wat hebben de
inwoners van Roermond daar
concreet van gemerkt?

8
Welke resultaten heeft de
intentieverklaring over de
veiligheidsaanpak en de pilot op het
gebied van burgerparticipatie en het
verhogen van de pakkans in de wijk
concreet voor de inwoners van
Roermond opgeleverd? Is
bijvoorbeeld de pakkans inmiddels
verhoogd en de overlast op straat
verminderd?

9
Bent u bereid, gelet op de urgentie
van de problematiek, deze vragen
binnen één week te beantwoorden?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Wilders, Fritsma en Brinkman (allen
PVV), ingezonden 9 oktober 2009
(vraagnummer 2009Z18494).

1 Elsevier, 7 oktober 2009.
2 De Telegraaf, 7 oktober 2009.
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